
IMf StockholmsV stad
Farsta stadsdelsnämnd
Pensionärsrådet

Protokoll
2024-05-13

Sida 1 (4)

Pensionärsrådets sammanträde
den 13 maj 2024

Ledamöter
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Kerstin Strömberg
Ing-Marie Svensson

Ersättare
Wåge Johansson
Gunnar Björkman
Gunilla Thorsson
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Tjänstepersoner
Jonas Wilhelmsson
Maria Premfors
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra
sammanträdet
Dagordningen godkändes med tillägg under § 6 Övriga frågor.
Protokollet justeras av ordföranden och vice ordföranden
tisdagen den 14 maj. Protokollet från rådets sammanträde den 8
april 2024 anmäldes och lades till handlingarna.

§ 2 Besök

Linda Rehnberg, medicinskt ansvarig sjuksköterska
Linda presenterar sig och berättar för rådet om kommunal hälso
och sjukvård.
Presentationen omfattade information om:
Ansvar och samverkan inom hälso- och sjukvård.
Statistik över hälso- och sjukvårdsåtgärder.
MAS-rollen - varför, vad och hur?
Dialog mellan förvaltningen och rådet om utmaningar för
kommunal hälso-och sjukvård och definition av god vård.
Rådet tackade Linda så mycket för besöket.

Carina Johansson, nämndsekreterare
Carina presenterar sig för rådet och ger en kort beskrivning av
uppdraget som nämndsekreterare.
Rådet bjuder in Carina att vara med på hela sammanträdet.

§3 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 maj 2024

Ärende nr 2: Medborgarförslag om upprustning av Parkleken
Semlan och upprustning avfotbollsplanen med konstgräs
Anmälan av medborgarförslag
FAR 2024/311
Om förvaltningen uppdras av nämnden att utreda förslaget önskar
rådet göra följande medskick.
Att i utredning ta hänsyn till att även seniorer ska kunna nyttja
fotbollsplanen för utövning av sport såsom exempelvis gåfotboll.
Gällande konstgräs undrar rådet om förvaltningens tidigare
uppfattning om konstgräs kvarstår eller om den förändrats.

Justerarnas signaturer
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Ärende nr 3: Majroskogens och Fagersjöskogens utegym
Anmälan av medborgarförslag, för nämndens ställningstagande
om beredning
Dnr FAR 2024/302
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.

Ärende nr 5: Medborgarförslag om medborgardialog
Svar på medborgarförslag
Dnr FAR 2024/245
Rådet ansluter till förvaltningens svar.

Ärende nr 15. Deltagare i Kvalitetsutmärkelsen 2024
Dnr FAR 2024/370
Rådet ställer sig frågande till varför förvaltningen deltar med ett
bidrag från stabsenheten och ingen annan enhet.
Rådet och förvaltningen för dialog om förvaltningens bidrag.

Ärende nr 16: Rapportering till IVO av ej verkställda gynnande
beslutför kvartal 1 år 2024
Dnr FAR 2024/350
Rådet har inget att erinra.

§ 4 Information från förvaltningen
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande.

Sommarlunch
I samband med rådets sammanträde den tredje juni bjuds rådet in
till en gemensam lunch med representanter från förvaltningen
samt stadsdelsnämndens presidium. Separat utskick till rådet
kommer att göras.

Stadsdelskamp 31 maj
En dag med fokus på gemenskap, hälsa och idrott för seniorer i
Farsta, Skarpnäck och Enskede-Årsta -Vantör.
Plats: Enskede idrottsplats, Enskedevägen 115
Tid: Klockan 11:00-14:00

Justerarnas signaturer
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Sommarplanering bemanning
Inom avdelningen för äldreomsorg förlöper verksamheternas
sommarplanering enligt plan.

§ 5 Genomgång av balanslista
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor,
besök och liknande - se bilaga.

Rådet önskar bjuda in stadsdelsnämndens presidium till hösten.
Rådet gör en preliminär planering för vilka ytterligare besök som
kommer att bjudas in under hösten 2024.
Representant från Stadsrum avvaktar rådet med, men rådets
önskemål om besök kvarstår.

§ 6 Övriga frågor

KPR
Rådet har tagit del av sammandrag från KPR:s sammanträde den
16 april 2024.

Tillägg av ärende
Ärende 2 från nämndens föredragningslista lades till under § 3.

Tillgänglighet
Inför sammanträdet hade rådet svårigheter att komma in på
Konferensen, Storforsplan 36, då det inte fanns någon tillgänglig
i receptionen som kunde öppna.

§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.

Justerarnas signaturer


